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Varhaiskasvatuksen johtaja Kaisa Rantala

Naantalin kaupungin varhaiskasvatuksessa on kevään 2020 aikana
toiminut varhaiskasvatuksen johtajan nimeämä (viranhaltijapäätös 2/2020)
varhaiserityiskasvatusta kehittävä työryhmä. Kehittämistyöryhmän
ensisijaisena tavoitteena on tarkastella ja ottaa kantaa:

- varhaiserityiskasvatuksen rakenteisiin ja toteutettavaan
pedagogiikkaan

- varhaiserityiskasvatuksen organisointiin ja toimintatapoihin
tulevaisuudessa

- varhaiserityiskasvatuksen työkuviin (erityisopettajat ja avustajina
toimivat lastenhoitajat)

Kehittämistyössä on pyritty huomioimaan varhaiskasvatuksen arvioinnista
saadut palautteet sekä tutustua muiden kuntien toimintamalleihin ja
tapoihin. Kehittämistyön tavoitteena on ollut myös edistää koko kunnan
tasolla varhaisen tuen merkitystä. Kehittämistyöryhmässä ovat toimineet
seuraavat jäsenet:

- Sainio Riitta, aluepäiväkodinjohtaja
- Kuivalainen Henrietta, varhaiskasvatuksen erityisopettaja
- Salo Helena, varhaiskasvatuksen lastenohjaaja
- Koskinen Leena, varhaiskasvatuksen opettaja
- Nieminen Minna, varhaiskasvatuksen erityisopettaja
- Virusmäki Kaisa, varhaiskasvatuksen perheohjaaja
- Junnila Satu, konsultoiva varhaiskasvatuksen erityisopettaja
- Luostarinen Eeva, konsultoiva varhaiskasvatuksen erityisopettaja
- Suominen Heidi, konsultoiva varhaiskasvatuksen erityisopettaja (vs.)
- Ranki Marika, varhaiskasvatuksen lastenohjaaja

Ryhmän puheenjohtajana on toiminut varhaiskasvatuksen esimies
Parviainen Ritva ja työtä on konsultoinut KM, erityisopettaja Luoma Anne.

Varhaiskasvatuksen johtaja käy kokouksessa läpi
varhaiserityiskasvatuksen kehittämistyön raportin ja johtopäätökset.
Varhaiserityiskasvatuksen kehittämistyöryhmän loppuraportti on tallennettu
oheismateriaaliksi sähköiseen kokoushalintaan.
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